
Styremøte i Hvit Gjeterhundklubb 19.12.11.  

Møtte: Ingvild, Cecilie og Stine. 

Sak 1. Godkjenning av referat. 

Godkjent referat. Flyttet styremøte fra 14.12.11.  

Sak 2. 2 brev fra NKK.  

Høring ang nye regler for kennelnavn. Forslag om å vise disse reglene på hjemmesiden slik at 

medlemmene kan se dem.  

Opplysning om nye lover og vedtekter for hundeklubbene. Forslaget godkjent på rep-møte november 

2011. Disse nye lovene og vedtektene skal være med i innkalling til årsmøtet.  

Sak 3. Økonomien i klubben.  

Cecilie har informert om klubbens økonomi.  

Sak 4. Info fra avlsrådet.  

Anne har sendt brev til Belgia i fbm oppgave tildelt henne på forrige styremøte.  

Opplysning til medlem ang oppdrettere er sendt det nevnte medlemmet.  

Sak 5. Møte på Stav. 

Utsatt pga sykdom.  

Sak 6. Logo.  

Ingvild skal prøve å skissere en logo og sende oss andre styremedlemmer.  

Sak 7. Hjemmesideassistanse. 

Ingen frivillige har meldt sin interesse, Ingvild vil da forsøke å sette seg inn i dette - og Cecilie sier at 

den nye hjemmesiden er mye lettere å administrere.  

Sak 8. Forespørsel fra NN.  

Spørsmål om å få stå på Wall of Fame på hjemmesiden. Hun er ikke medlem i Norsk Hvit 

Gjeterhundklubb. Forespørsel nedstemt.  

 

Styremøte avsluttet 20.34.  

 

 


